
Fedje kommune 
 

 

Møtebok 
for 

Kommunestyret 
 
 
Møtedato: 18.02.2021 
Møtestad: Møte vert halde på Teams 
Møtetid: 18:30 - 19:54 
 
Møtet vart halde på Teams. 
 
 
 
 

  

Møtedeltakarar Parti 

Stian Herøy H 

Bjørn Solbakk Frp 

Anna Marit Storemark Ap 

Einar Villanger Ap 

Ernst Horgen H 

Gidske Borge Kolltveit Ap 

Hans Erik Waage Ap 

Kamilla Bjerkholt Karlsen Ap 

Marit Solbakk Øien Frp 

Otto-Andre Nordby H 

Paul Magnar Knapskog H 

Silje Sulen Gullaksen H 

  
 

Møtedeltakarar vara Parti 

Elin Iren Øien Solbakk Frp 

Paul Erling Rognsvåg H 

Thea Koppen Blomvågnes Ap 

 
 

Forfall meldt frå følgjande medlemmar: Parti 

Annika Tvedt Villanger Ap 

Frode Hjønnevåg Frp 

Paul Gunnar Gullaksen H 

 
  

 
 

 



 
 

Følgjande møtte frå administrasjonen: 

Bjarte Villanger, Dagrun Gunnarson, Gjermund Hagesæter, Kristin Handeland  

 
  



 
 

Sakliste 
 
Saknr Tittel 
001/21 Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
002/21 Godkjenning av møtebok 
003/21 Referatsaker 
004/21 Tap og avsetting til fond på kundefordringar for 2020 
005/21 Budsjettrullering årsavslutning 2020 
006/21 Støtte til lokale parti 
007/21 Leige av kommunal tomt - opsjonsavtale 
008/21 Orienteringar frå arbeidsgrupper som er nedsett av kommunestyret 
009/21 Eventuelt 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Kristin Handeland FE-033 
 

21/51 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

001/21 
 

Kommunestyret PS 18.02.2021 

 
Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
 
 

Saksutgreiing: 
 
 
 

Forslag til vedtak: 
 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent. 
 
 

Kommunestyret - 001/21 
 

K - behandling: 
 
 

K - vedtak: 
 Møteinnkalling og sakliste vert godkjent. 

Samrøystes vedteke 

 
 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Dagrun Gunnarson FE-033 
 

21/51 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

002/21 
 

Kommunestyret PS 18.02.2021 

 
Godkjenning av møtebok 
 
 
Vedlegg: 
Protokoll - Kommunestyret - 10.12.2020 
 

Saksutgreiing: 
 
 
 

Forslag til vedtak: 
Møtebok frå sist møte vert godkjent. 
 
 

Kommunestyret - 002/21 
 

K - behandling: 
 
 

K - vedtak: 
Møtebok frå sist møte vert godkjent. 

Samrøystes vedteke  

 
 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Kristin Handeland FE-033 
 

21/51 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

003/21 
 

Kommunestyret PS 18.02.2021 

 
Referatsaker 
 
 

Underliggjande saker: 
003/21.1. Berekraftig verdiskaping - Regional plan for innovasjon og næringsutvikling 2021-2033 - 
Høyring og offentleg ettersyn av regional plan 
 

 

Saksutgreiing: 
 
 
 

Forslag til vedtak: 
Referatsaker vert tekne til orientering. 

Forslag frå Kamilla BK Karlsen Ap  

Me ber om at ordføraren svarar på spørsmål 3, 5, 6 i høyringa om Regional plan for verdiskaping og 
næringsutvikling 2021-2033 på vegne av kommunestyret i Fedje kommune. 
Me ber om at ordføraren kjem innspel på spørsmål 9 i handlingsprogrammet 2021 og 11 og 13 i 
handlingsprogrammet for 2022-2025. 
Ordføraren meldar seg på dei regionale høyringsmøta på vegne av Fedje kommune. 
 

 

Kommunestyret - 003/21 
 

K - behandling: 
 
 

K - vedtak: 
Me ber om at ordføraren svarar på spørsmål 3, 5, 6 i høyringa om Regional plan for verdiskaping og 
næringsutvikling 2021-2033 på vegne av kommunestyret i Fedje kommune. 
Me ber om at ordføraren kjem innspel på spørsmål 9 i handlingsprogrammet 2021 og 11 og 13 i 
handlingsprogrammet for 2022-2025. 
Ordføraren meldar seg på dei regionale høyringsmøta på vegne av Fedje kommune. 
 

Samrøystes vedteke  



 
 

      
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Bjarte Villanger FE-153 
 

20/255 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

006/21 
 

Formannskapet PS 09.02.2021 

005/21 
 

Kommunestyret PS 18.02.2021 

 
Budsjettrullering årsavslutning 2020 
 
 

Saksutgreiing: 
Bakgrunn 
Årleg budsjettregulering ved årsslutt. Det er eit krav at kommunestyret skal gjera vedtak om 
endringar i budsjettet.  

Vurdering 
Budsjettendringar i både drift og investering. 

·  Premieavvik. Årets premieavvik frå KLP blei markant lågare enn først budsjettert. Store 
svingingar i finansmarknaden samt usikre forutsetningar gjer dette vanskeleg å treffe blink. 
Bør justerast etter 2. tertial for 2021. 

·  Grunnskulen. Høgare tilskot og refusjonar enn budsjettert. Vanskeleg å budsjetter då 
skuleår går over to rekneskapsår. 

·  Produksjon av vatn. Utgifter til vassprøver, SMS-varsling, kjemikaliar og service 
membranfilteranlegg. Feilbudsjettering. Demning ved Storavatnet vart vølt. Dette kosta 
155’ og er årsaka til meirforbruket 

·  Rammetilskot. Forventa vekst og skjønstilskot høgare enn fyrst budsjettert. 
·  Interne finanstransaksjonar. Lågare aktivitet i investeringar fører til mindre behov for 

overføringar. Mindreforbruk vert sett av til disposisjonsfond. 



 
 

 

INVESTERINGAR 

·  Administrasjon. Noko lågare egenkapitaltilskot for 2020. 
·  Skulelokale. Nytt brannvarslingsanlegg ved skulen vart dyrare enn rekna med.  
·  Institusjonslokale. Vøling av golv på sjukeheimen vart rimelegare enn rekna med. 

Kostnaden vart mindre enn 100’ og utgiftene er ført i drift. 
·  Vegar. Trafikksikring barnehagen/posten vart ikkje gjennomført. 
·  Rekreasjon i tettstad. Planlegging av tømmestasjon for bubilar starta i 2020. Bygging vert i 

2021. 
·  Avløpsnett. Pumpestasjon på Kopper vart utsett til 2021 
·  Den norske kyrkja. Samla sett skulle ikkje dette vert ei investering då kostnadane ikkje stig 

over 100’. 
·  Bustadbygging og bumiljø. Tomta som Kjell Samnøy har leigd av kommunen til stein og 

sandlager, vart seld. Det vart og seld ei plass i flytebrygga i Torvhaugane. 
·  Etableringslån. Høgare avdrag enn venta frå låntakarane. 
·  Naturforvaltning og friluftsliv. Utgiftene vart i samsvar med vedteke budsjett (1,2 mill. kr).  

Tilskotet frå staten på 400’ (spelemidlar) kjem først i 2021. Det var elles rekna med 300’ 
tilskot. Vi fekk og 50’ frå BKK. Samla tilskot vart difor 350’. 

·  Interne finanstransaksjonar. Lågar aktivitet fører til mindre behov for overføringar og bruk 
av fond. 



 
 

 

Folkehelse 
Miljø 
Økonomi 

Konklusjon 

 

 
 

Forslag til vedtak: 
Budsjettet vert endra i tråd med saksutgreiinga. 

 
 
 
 



 
 

 

Formannskapet - 006/21 
 

F - behandling: 
 
 

F - vedtak: 
Budsjettet vert endra i tråd med saksutgreiinga. 

Samrøystes vedteke. 

 
 

Kommunestyret - 005/21 
 

K - behandling: 
 
 

K - vedtak: 
Budsjettet vert endra i tråd med saksutgreiinga. 

Samrøystes vedteke  

 
 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Dagrun Gunnarson FE-223, FA-C83 
 

20/557 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

006/21 
 

Kommunestyret PS 18.02.2021 

008/21 
 

Formannskapet PS 09.02.2021 

 
Støtte til lokale parti 
Endring i kommunebudsjettet 2021. Revidert budsjett. 
 
Vedlegg: 
TILSKOTT TIL POLITISKE PARTI I FEDJE KOMMUNE 
 

Saksutgreiing: 
Oppsummering 
Støtte til lokale parti har falt ut av budsjetta dei siste åra, også i rådmannen sitt framlegg til budsjett. 
Om kommunen ønskjer å halde fram ordninga, må det setjast av pengar i kommunebudsjettet 2021. 

Bakgrunn 
Kommunestyret gjorde i 2006 følgjande vedtak: 

08.06.2006 KOMMUNESTYRET 
K-031/06 VEDTAK: 
Fedje kommune vidareførar ordninga med tilskot til politiske parti/kommunestyregrupper i 2006, 
etter same reglar som tidlegare ( retningsliner P-650). Satsane for 2006 er 3090 kr i grunnbeløp for å 
ha ei kommunestyregruppe, og 1110 kr pr. representant eit parti har i kommunestyret. Nivået for 
seinare år vert fastsett gjennom dei årlege budsjettvedtaka. Inndekning av tilskott for 2006 vert 
handsama i samband med budsjettrullering i år. Samrøystes vedteke. 

Me har akkurat oppdaga at det ved ein feil ikkje er budsjettert til denne støtta i rådmannen sitt 
framlegg til kommunebudsjett for 2021. Det vart heller ikkje gjort i budsjettet for 2020 eller 2019. 
Det vart truleg ikkje oppdaga då me lagde budsjett fordi utbetalinga vanlegvis skjer i 
november/desember, etter budsjettarbeidet. 

Støtta vart utbetalt i 2019 og 2020. 

Satsane er ikkje endra sidan 2006. Samla utbetaling i 2020 er rekna til å utgjere ca. 25 000 kr. 

Me har innhenta nokre opplysningar frå nabokommunar 25.11.20, om dei har liknande ordningar: 
- Modalen har tilskot til politiske parti på totalt 10 000.  
- Austrheim har ikkje tilskot til politiske parti.  
- På heimesidene til kommunane ser det ikkje ut som verken Alver eller Bergen har tilskot til lokale 
politiske parti. 

Vurdering 
Partia på Fedje vert rekna som viktige for å kunne vere ei sjølvstendig eining og ha eit fungerande 



 
 

lokaldemokrati. Me er ikkje kjent med kva for anna støtte dei lokale partilaga elles får. 

Om kommunestyret ønskjer å halde fram med støtte til lokale politiske parti, må dette inn på 
budsjettet på 14700.1000.1000 (ansvar rådmann, teneste politisk styring). Rådmannen har ikkje 
framlegg til inndekning, sidan budsjettframlegget allereie er sendt ut. Ein må finne inndekning, eller 
så kan ein redusere overskotet tilsvarande. Sidan budsjettet for 2021 allereie er vedteke, er dette 
noko som ein evt. må ta med i revideringa av budsjettet i første halvår. 

Konklusjon 
Kommunen må anten sette av pengar i budsjettet til lokal partistøtte, eller gjere nytt vedtak. 

 
 

Forslag til vedtak: 
Fedje kommune held fram med støtte til lokale partilag, slik det vart vedteke i kommunestyrevedtak 
031/06. Kr 25 000 vert sett av på 14700.1000.1000 i revidert kommunebudsjett for 2021 til å dekke 
den årlege partistøtta. Inndekning: Reduksjon av driftsoverskotet.  

 
 

Formannskapet - 008/21 
 

F - behandling: 
 
 

F - vedtak: 
Fedje kommune held fram med støtte til lokale partilag, slik det vart vedteke i kommunestyrevedtak 
031/06. Kr 25 000 vert sett av på 14700.1000.1000 i revidert kommunebudsjett for 2021 til å dekke 
den årlege partistøtta. Inndekning: Reduksjon av driftsoverskotet.  

Samrøystes vedteke. 

 
 

Kommunestyret - 006/21 
 

K - behandling: 
 
 

K - vedtak: 
Fedje kommune held fram med støtte til lokale partilag, slik det vart vedteke i kommunestyrevedtak 
031/06. Kr 25 000 vert sett av på 14700.1000.1000 i revidert kommunebudsjett for 2021 til å dekke 
den årlege partistøtta. Inndekning: Reduksjon av driftsoverskotet.  

Samrøystes vedteke  

 
 
 
 



 
 

 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Jan Torry Sande Gbnr-169/133, FE-611 
 

21/41 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

011/21 
 

Formannskapet PS 09.02.2021 

 
 

Formannskapet PS  

007/21 
 

Kommunestyret PS 18.02.2021 

 
Leige av kommunal tomt - opsjonsavtale 
Gnr. 169 Bnr. 133 
 
Vedlegg: 
20-01 Plan 1 OFF GRID 50 KYST 
Situasjonskart 169-133 - forslag til tomt 
 

Saksutgreiing: 
Bakgrunn 
Bedrifta «Nyt Fedje AS», ved styreleiar Ole Richard Mælingen, ønskjer å setje opp ein prototype på ei 
såkalla «off-grid»- hytte på Fedje(sjå vedlagt teikning). I samband med dette ønskjer «Nyt Fedje AS» 
ei tomt for å realisere prosjektet. Protypen skal vere til utleige for mogelege kjøparar av hytter av 
same type. 

«Off-grid»-hytter er rekna for å vere svært miljøvenlege ved at dei ikkje er tilkobla vatn, straum eller 
kloakk. Den ønska tomta er gnr. 168 bnr 133 – sjå vedlagt situasjonskart med forslag til tomt. Denne 
tomta ligg senralt på Kræmmerholmen-området, og lokaliteten er ønskja av «Nyt Fedje AS» av fleire 
årsaker. For det første er dette eit område som er trafikkert av turistar som kan vere interessert i å 
sjå prosjektet. For det andre er det nære Matkroken, Fab. Nr.8 samt Bukser og Bjerging, som dannar 
eit naturleg sentrum for næringsliv på Fedje. Meir konkret ønskjer «Nyt Fedje AS» ein nærleik til Fab. 
Nr.8, då det er skissert eit samarbeid mellom bedriftene. 

Vurdering 

Selskapet «Nyt Fedje AS» vert etablert på Fedje. Hovedmål 1 og 2 i forretningsplanen summerer opp 
kva bedrifta skal gjere her.  

 



 
 

(Utdrag frå forretningsplan) 

Den aktuelle tomta er gnr. 169 bnr. 133, som ligg på Kræmmerholmen-området. Heile tomta er på 
3274,2 m2. Då er delar av parkeringsplassen ved Holmen Kafe, samt delar av vegen inn mot 
Kræmmarholmen med. Det kan difor vere ønskjeleg å skilje ut ein del av tomta som er naturleg å 
bruke til formålet. Rdmannen sitt forslag til tomt er teikna inn i vedlagt kart. Forslaget til tomt er på 
om lag 1500m2 

Gnr. 169 bnr. 133 er i Kommuneplanen regulert som «kombinerte byggje- og anleggsformål» 
(Kommuneplan for Fedje kommune 2012-2024 Planskildring, punkt 4.2 Næringsområder). I 
kommuneplanen sine «Føresegner- og retningsliner» punkt 2.3.2 er det presisert at «Nye verksemder 
ikkje skal plasserast slik at det vert til vesentlig ulempe for kringliggande busetnad eller offentlege 
føremål med tanke på støy, ureining og liknande. Heimel: Pbl §11-9 nr. 6. Hytta er tenkt som ein 
prototype som skal leigast ut til interesserte, slik at dei skal kunne få kjennskap til hyttetypen og 
verte mogelege kjøparar. Dette vert difor ein form for utleigeverksemd, og er drift i samsvar med 
anna næringsverksemd i området.   

Samarbeidet mellom «Nyt Fedje AS» og Fab8 skal tilby lokalbasert mat til leigetakarane, som ein del 
av forretningsideen.  

Folkehelse: Ikkje relevant 
Miljø: Off-grid»-hytter er rekna for å vere svært miljøvenlege ved at dei ikkje er tilkobla vatn, straum 
eller kloakk.  
Økonomi: Fedje kommune vil få ei mindre årleg inntekt på 1000 kr fram til tomta vert seld. 

Konklusjon 
Fedje kommune har behov for å utvikle nye arbeidsplassar. Etablering av nye bedrifter er svært viktig 
med omsyn til å snu folketalsutviklinga på Fedje. «Nyt Fedje AS» er drive av seriøse aktørar, med 
røynsle frå bedriftsetablering.  

Selskapet «Nyt Fedje AS» får leige del av gnr. 169 bnr 133 for å setje opp ein prototype på ei såkalla 
«off-grid»- hytte. Prisen for leige er 1000 kr/år. Leigetilhøvet startar 1. mai 2021. Leiga skal betalast 
på forskot.   

Dersom hytta ikkje er sett opp innan 1. mai 2026, går leigetilhøvet ut. Når hytta er sett opp, kan «Nyt 
Fedje AS» kjøpa tomta.  

Dersom hytta ikkje er sett opp innan 1. mai 2026, går leigetilhøvet ut. Når hytta er sett opp, kan «Nyt 
Fedje AS» kjøpa tomta.  

Dersom hytta er sett opp og framleis står på tomta etter 5 år, skal «Nyt Fedje AS» kjøpa tomta.  

Prisen for tomta er 300 kr pr meter strandlinje. Då det kan vera vanskeleg å måla lengda på 
strandlinja, vert den sett til 80 meter. Prisen for grunn er 30 kr/m2. Areal etter matrikkelbrev. 
Dersom «Nyt Fedje AS» kjøpar tomta, må dei i tillegg til kjøpesummen betala gebyr for delinga og 
oppmålinga. Gebyt etter regulativ som gjeld i 2020. 

Kjøpesummen vert justert etter konsumprisindeksen med utgangspunkt i indekstalet for april 2021 
og siste kjende indekstal på kjøpstidspunkt. Dersom kjøpar vil nytta meglar for oppgjer, kjem dette i 



 
 

tillegg til kjøpesummen. 

 
 

Forslag til vedtak: 
Selskapet «Nyt Fedje AS» får leige del av gnr. 169 bnr 133 for å setje opp ein prototype på ei såkalla 
«off-grid»- hytte. Prisen for leige er 1000 kr/år. Leigetilhøvet startar 1. mai 2021. Leiga skal betalast 
på forskot.   

Dersom hytta ikkje er sett opp innan 1. mai 2026, går leigetilhøvet ut. Når hytta er sett opp, kan «Nyt 
Fedje AS» kjøpa tomta.  

Dersom hytta er sett opp og framleis står på tomta etter 5 år, skal «Nyt Fedje AS» kjøpa tomta.  

Prisen for tomta er 300 kr pr meter strandlinje. Då det kan vera vanskeleg å måla lengda på 
strandlinja, vert den sett til 80 meter. Prisen for grunn er 30 kr/m2. Areal etter matrikkelbrev. 
Dersom «Nyt Fedje AS» kjøpar tomta, må dei i tillegg til kjøpesummen betala gebyr for delinga og 
oppmålinga. Gebyt etter regulativ som gjeld i 2020. 

Kjøpesummen vert justert etter konsumprisindeksen med utgangspunkt i indekstalet for april 2021 
og siste kjende indekstal på kjøpstidspunkt. Dersom kjøpar vil nytta meglar for oppgjer, kjem dette i 
tillegg til kjøpesummen. 

 
 

Formannskapet - 011/21 
 

F - behandling: 
Ordførar orienterte om at det er andre interessenter for same området, som vil kome med meir 
informasjon. Ordførar hadde også ettersendt eit innspel i saka frå nabo til formannskapet i dag. 
Stian Herøy (H): Føreslår å utsette saka.  
Forslaget vart behandla først, og samrøystes vedteke. 
 

F - vedtak: 
Saka vert utsett. 
Samrøystes vedteke. 
 
 

Kommunestyret - 007/21 
 

K - behandling: 
Saka vart ikkje handsama i møtet. Saka vart utsett i formannskapet og skulle ikkje vore med på 
sakslista til dette møtet.  
 

K - vedtak: 
Ingen vedtak  
 
 
 
 



 
 

 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Kristin Handeland FE-033 
 

21/51 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

008/21 
 

Kommunestyret PS 18.02.2021 

 
Orienteringar frå arbeidsgrupper som er nedsett av kommunestyret 
 
 

Saksutgreiing: 
 
 
 
 

Forslag til vedtak: 
Forslag frå Oto Andre Nordby H 
Fedje kommune ser det som veldig viktig å være synlig for potensielt nye tilflyttere. Derfor bevilger 
kommunestyret midler inntil kr 25.000 (eks mva) til kjøp av annonseplass i tilknytning til magasinet 
flytt til. Inndekning gjennom tilsvarende reduksjon av mindreforbruk. 
 
Forslag frå Silje Sulen Gullaksen H  
Turgruppa vil senda sitt forlag/ utgtreiing til administrasjonen og be om at administrajonen kjem 
attende til kommunestyre med ei sak, helst til aprilmøte.  
 
Forslag frå Thea Koppen Blomvågnes Ap 
Hans Erik Waage Ap og Thea Koppen Blomvågnes vert valt som to av kommunestyre sine 
representantar til gruppa som skal jobba me dlokalisering av ungdomsklubb. 
 
Forslag frå Kamilla B K Karlsen Ap  
Thea Koppen Blomvågnes vert leiar for gruppa som skal sjå på lokalitet for ungsomsklubb.  
 
 
 
 
 
 

Kommunestyret - 008/21 
 

K - behandling: 
Otta Andre Nordby H orienterte om  Markedsføringsgruppa sitt arbeid, han fremja forslag til vedtak i 
sitt innlegg. 
 
Silje Sulen Gullaksen H orienterte om Turgruppa sitt arbeid, SiljeSulen Gullaksen H fremja forslag til 
vedtak i sitt innlegg. 
 
Thea Koppen Blomvågnes AP orienterte frå gruppa som skal jobba med lokalitet for ungdomsklubb, 
Thea Koppen Blomvågnes Ap fremja forslag til vedtak i sitt innlegg.  



 
 

 
 
 
 
 

K - vedtak: 
Fedje kommune ser det som veldig viktig å være synlig for potensielt nye tilflyttere. Derfor bevilger 
kommunestyret midler inntil kr 25.000 (eks mva) til kjøp av annonseplass i tilknytning til magasinet 
flytt til. Inndekning gjennom tilsvarende reduksjon av mindreforbruk. 
Samrøystes vedteke 
 
Turgruppa vil senda sitt forlag/ utgtreiing til administrasjonen og be om at administrajonen kjem 
attende til kommunestyre med ei sak, helst til aprilmøte.  
Samrøystes vedteke  
 
Hans Erik Waage Ap og Thea Koppen Blomvågnes vert valt som to av kommunestyre sine 
representantar til gruppa som skal jobba med lokalisering av ungdomsklubb. 
Samrøystes vedteke 
 
Thea Koppen Blomvågnes AP  vert leiar for gruppa som skal sjå på lokalitet for ungsomsklubb.  
Samrøystes vedteke 
 
 
 
 
 
 
 
 
  



 
 

Sakspapir 
Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID 

Kristin Handeland FE-033 
 

21/51 

   

 

Saksnr Utval Type Dato 

009/21 
 

Kommunestyret PS 18.02.2021 

 
Eventuelt 
 
 

Saksutgreiing: 
 
 
 

Forslag til vedtak: 
 
 
 

Kommunestyret - 009/21 
 

K - behandling: 
Spørsmål frå Kamilla B K Karlsen Ap:  I formannskapet 09.02.21 vart det informert om at minst 20 % 
helsesjukepleiar sin  40 % stilling vert nytta til vaksinering mor Covid - 19 i Fedje kommune. Kva 
prioriteringar er lagt til grunn for denne avgjerda når Regjeringa seier tydeleg i frå om at 
helsesjukepleiarane skal fritakast for denne typen arbeid? Kvifor vert dette gjort når konsekvensane 
er at det kuttast minst 50 % av ein 40 % stilling? Ordførar svarte. 
 
Spørsmål frå Paul Knapskog H:  Kva arbeid er det som vert utført i Uthaugsundet? Er det er ein plan 
for arbeidet?  Ordførar svarte. 
 
Spørsmål frå Silje Sulen Gullaksen H: Fedje Høgre ønskjer ei betre løysing på bosscontainarane på 
kaien. Kva mulighet har me for å betra situasjonen. Hyppigare tømming, flytting av containarar eller 
bygge dei ned. Ordførar svarte. 
 
Spørsmål frå Thea Koppen Blomvågnes Ap: Fedje Arbeiderparti  lurar på korleis det går med saka om 
å fjerna skogen ved gravplassen. Er det gjort nokon vedtak i denne saka tidlegare? Ordførar svarte.  
 
Gidske Borge Kolltveit Ap: Frå Gidske:  Lurer på om ordfører kan oppdatere oss status på U-864. 
Ordførar svarte.  
 
Rådmannen orienterte om rekneskapen for 2020.  
 
 

K - vedtak: 
Ingen vedtak  
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